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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Protokół nr XI/2025 

 

Posiedzenie w dniu 24 marca 2025 r. 

Obrady rozpoczęto 24 marca 2025 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:23 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

 

Obecni: 

1. Marek Bień 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Alicja Isalska 

4. Łukasz Karpowicz 

5. Edward Mazur 

6. Witold Rygorowicz 

7. Jacek Urbański 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/  

 

Lista gości na posiedzeniu: 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak 

Wiceburmistrz Wiesław Kopterski 

Skarbnik Wioleta Zator 

Sekretarz Gminy Marek Radom 

Dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy Tadeusz Piątkowski. 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Bernadeta Bednarczuk. 

Dyrektor Muzeum Ziemi Prudnickiej Marcin Husak. 

Zastępca Naczelnika Wydziału Mienia Gminy Anna Tomczyk. 

Dyrektor Agencji Sportu i Promocji Małgorzata Halek 

Inspektor Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Dorota 

Świgost 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Jacek Urbański. 

Przewodniczący na wstępie przywitał radnych oraz zaproszonych gości.  

Stwierdził, że Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

 

b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 24.02.2025 r. 

Przewodniczący Jacek Urbański poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 24.02.2025 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Jacek Urbański 
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BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Witold Rygorowicz 

 

2. Przyjęcie sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku za rok 

2024 oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej w Gminie Prudnik (druk nr 215). 

Informacje zawarte w druku omówiła dyrektor OPS Bernadeta Bednarczuk. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku za rok 2024 

oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej w Gminie Prudnik (druk nr 215)..  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Witold Rygorowicz 

 

3. Przyjęcie informacji z działalności rzeczowej i finansowej za 2024 r. Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Prudniku (druk nr 216) 

Informacje zawarte w druku omówił Dyrektor ŚDS Leszek Piątkowski.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji z działalności rzeczowej i finansowej za 2024 r. Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Prudniku (druk nr 216).  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Witold Rygorowicz 

 

4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Muzeum Ziemi Prudnickiej w Prudniku za rok 2024 

(druk nr 217) 

Informacje zawarte w druku omówił Dyrektor Muzeum Ziemi Prudnickiej Marcin Husak.  

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański zapytał o finansowanie muzeum. 

Dyrektor Marcin Husak udzielił wyczerpującej odpowiedzi.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Muzeum Ziemi Prudnickiej w Prudniku za rok 2024 

(druk nr 217).  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 
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Marek Bień, Witold Rygorowicz 

 

5. Konsultacja Projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad i trybu przeprowadzenia 

konsultacji społecznych na temat budżetu gminy Prudnik 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

 

6. Gospodarka finansowa 

Projekty uchwał z zakresu gospodarki finansowej omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok 

(druk nr 218) 

Radny Łukasz Karpowicz poruszył kwestię dofinansowania dla Policji na zakup 

samochodu. 

Skarbnik Wioleta Zator wyjaśniła, że w projekcie uchwały zabezpiecza się środki w 

wysokości 30 000,00 zł na Fundusz Wsparcia Policji dla Komendy Powiatowej Policji w 

Prudniku. Kwota ta przeznaczona będzie na doposażenie radiowozów.  

Radny Łukasz Karpowicz zapytał również o zwiększenie dochodów w dziale 700 w § 6290 

o kwotę 3.990.611,41 zł. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak odpowiedział, że ostatnio gmina otrzymała potwierdzenie 

dotyczące złożonego wnioski o dofinansowanie do inwestycji przy ul. Frankla, wobec tego 

dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 700 w § 6290 o kwotę 3.990.611,41zł z tytułu 

uzyskanego z Banku Gospodarstwa Krajowego finansowego wsparcia ze środków Funduszu 

Dopłat. Jednocześnie dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 700 rozdziale 70021 o 

kwotę 3.990.611,41zł na objęcie udziałów w SIM Opolskie Południe Sp. z o.o. celem 

utworzenia 32 lokali mieszkalnych na wynajem przy ul. Samuela Frankla. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok 

(druk nr 218).  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Witold Rygorowicz 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 (druk nr 219) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 (druk nr 219).  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Witold Rygorowicz 
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7. Gospodarowanie mieniem: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omówiła Zastępca Naczelnika Wydziału 

Mienia Gminy Anna Tomczyk. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Mickiewicza 6 w Prudniku (druk nr 220) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Mickiewicza 6 w Prudniku (druk nr 220).  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Witold Rygorowicz 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Grunwaldzka 92-94 w Prudniku (druk nr 221) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Grunwaldzka 92-94 w Prudniku (druk nr 221) 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Witold Rygorowicz 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Staszica 1A w Prudniku (druk nr 222) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Staszica 1A w Prudniku (druk nr 222) 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Witold Rygorowicz 
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d) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości 

(druk nr 223) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości 

(druk nr 223) 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Witold Rygorowicz 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 224) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 224).  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Witold Rygorowicz 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 225) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 225).  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Witold Rygorowicz 

 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 226) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 226).  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Witold Rygorowicz 
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h) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie oddania w najem części 

hali sportowej przy ul. Podgórnej 7 w Prudniku (druk nr 227) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie oddania w najem części hali 

sportowej przy ul. Podgórnej 7 w Prudniku (druk nr 227).  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Witold Rygorowicz 

 

8. Podjęcie uchwał w sprawie 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Prudnik w 2025 roku 

(druk nr 228) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Prudnik w 2025 roku 

(druk nr 228).  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Witold Rygorowicz 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla strażaka ochotnika za uczestnictwo w działaniu ratowniczym, szkoleniach i ćwiczeniach 

(druk nr 229) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaka ochotnika za uczestnictwo w działaniu ratowniczym, szkoleniach i ćwiczeniach (druk 

nr 229).  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Witold Rygorowicz 
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c) Rozpatrzenie skargi  

Komisja Skarg Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Prudniku zapoznała się ze skargą z dnia 

10 marca 2025 roku na działalność Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku. Przedkładając 

Radzie stan faktyczny opisany przez Skarżącą w skardze - wskazano, że poruszono w niej 

dwie grupy zagadnień będących przedmiotem skargi, tj.: 

- działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku 

- działalności Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy Domowej 

w Gminie Prudnik. 

Komisja ustaliła, że w części pierwszej skargi: 

1. Skarżąca odnosi się do sytuacji osób, które faktycznie są osobami pełnoletnimi, które nie są 

ubezwłasnowolnione . W skardze wskazane są dane tych osób w tym ich imiona i nazwiska, 

a także schorzenia, na które chorują. Komisja zauważa, że na gruncie RODO szczególne 

kategorie danych osobowych to te, które są określone w art. 9 ust 1, czyli dane dotyczące 

między innymi stanu zdrowia osób. Jednocześnie art. 4 pkt 15 RODO definiuje pojęcie 

danych dotyczących zdrowia, które oznaczają dane osobowe o zdrowiu fizycznym lub 

psychicznym osoby fizycznej - w tym o korzystaniu z usług opieki zdrowotnej - ujawniające 

informacje o stanie jej zdrowia.  

2. Zarzuca „ że pracownicy OPS nie stosują przepisów prawa np. nie udostępniają na czas 

dokumentów z danymi osobowymi , fabrykują dokumenty aby chronić swoją niekompetencję, 

bez interwencji wyższej instancji nie zajmują się sprawą danej osoby w czasie przewidzianym 

na podjęcie działań, wykorzystują stan zdrowotny osób niepełnosprawnych do przekonywania 

ich do swoich pomysłów a nie zgodnych ze złożonym wnioskiem”. 

Mając na uwadze przepis art. 232 §2 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania 

administracyjnego (Dz. U. z 2024 r. poz. 572), który „statuuje dwa wyjątki od zasady 

przestrzegania właściwości przez organ, do którego skierowano skargę (Z. Janowicz, 

Kodeks..., s. 523; M. Jaśkowska (w:) M. Jaśkowska, A. Wróbel, Kodeks..., s. 1029). Pierwszy 

dotyczy przekazania skargi organowi niższego stopnia, a drugi przekazania skargi na 

pracownika jego przełożonemu służbowemu.” 

Stąd Komisja ustaliła, że w świetle art. 232 §2 KPA w związku z przywołanym na wstępie 

pkt 1dot. przepisów RODO , skargę należy przekazać do rozpatrzenia wg właściwości 

Dyrektorowi Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku tj. przełożonemu służbowemu 

pracowników OPS, których dotyczy skarga -z obowiązkiem zawiadomienia Rady Miejskiej 

w Prudniku o sposobie jej załatwienia; 

W części drugiej skargi dot. działalności Zespołu Interdyscyplinarnego, Komisja 

ustaliła, że: 

Zgodnie z art. 9a ust. 7h ustawy z 29.07.2005 r. o przeciwdziałaniu przemocy domowej 

(Dz. U. z 2024 r. poz. 1673), skargę na działalność zespołu interdyscyplinarnego lub członka 

zespołu interdyscyplinarnego może wnieść osoba objęta procedurą "Niebieskiej Karty". 

Skargę rozpatruje wójt, burmistrz albo prezydent miasta, który powołał zespół, w trybie 

przepisów ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks postępowania administracyjnego 

(Dz. U. z 2024 r. poz. 572). Zgodnie z brzmieniem cytowanego przepisu skargę w części 

dotyczącej funkcjonowania Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej w Gminie Prudnik zgodnie z właściwością należy przekazać do 

rozpatrzenia Burmistrzowi Prudnika. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Głosowanie w sprawie przekazania skargi do rozpatrzenia przez Ośrodek Pomocy Społecznej 

oraz Przewodniczącego Zespołu Interdyscyplinarnego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

https://sip.lex.pl/
https://sip.lex.pl/
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Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Witold Rygorowicz 

 

d) Rozpatrzenie petycji. 

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański przedstawił treść petycji dotyczącej placu zabaw 

przy ul. Jagiellońskiej.  

W dyskusji ustalono, że do jej rozpatrzenia konieczne jest uzyskanie dodatkowych informacji. 

Podjęta została decyzja o przesłanie pisma do odpowiednich wydziałów oraz organów celem 

ich uzyskania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przesłanie pisma do odpowiednich wydziałów oraz organów celem uzyskania dodatkowych 

informacji..  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Łukasz Karpowicz, Edward Mazur, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marek Bień, Witold Rygorowicz 

 

9. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia. 

Sekretarz Gminy Marek Radom przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

"Centrum Aktywności Lokalnej na lata 2025-2026" (druk nr 230), która zostanie 

wprowadzona do porządku obrad nadchodzącej sesji. 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Jacek Urbański 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


